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Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden til møde nr. 6 

Torsdag d. 27. februar. kl. 17:00 – 20:30 i afdeling Funder 

Bemærk at mødet er lidt længere end normalt  

Der vil være forplejning under mødet 

 

 

Deltagere:  Mette Gisselbæk Kristensen (Formand) 

Asbjørn Schram Anneberg 

Anja Andersen 

Jacob Østergaard Hansen 

   Jens Christian le Fevre Munkgaard 

Michelle Loftager Jensen 

Morten Bligaard (2. suppleant) 

 

Ingelise Dall Sørensen (medarbejderrepræsentant) 

   Charlotte Juhl Andersen (skoleleder) 

   Simon Strørup (adm. leder) 

 

Afbud:    

 

Stine Rye Isager 

Kristina Plet (1. suppleant) 

Maja Marie Schou Feld (medarbejderrepræsentant) 

Nanna Gadgaard Larsen (3. suppleant) 
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Godkendelse af dagsordenen (B) 

17.00- 17.05 

 

Referat:  

 

Godkendt 

 

Besøg af koordinator fra udskoling samt pæd. leder (O) 

17.05 – 17.45 

Koordinator Charlotte Thing og Pæd.leder Rasmus Pagter vil fortælle om 

indsatserne og arbejdet i udskolingen. 

 

Referat: 

Slides fra Rasmus udsendes med dette referat. 

 

Rundvisning i hovedbygningen etape 2 (O) 

17.45 – 18.30 

 

Der vil være en rundvisning i etape 2, hvor vi bl.a. vil se de nye faglokaler, de 

nye klasser, projektområder samt den nye klub.  

 

Spisning  

18.30– 18:50 

 

Der vil være mad i personalerummet 

 

Indskrivning af nye elever (elevtal)  

18.50– 19:00 

Kort gennemgang af de sidste nye opdaterede elevtal 

 

Referat: 

 

Vi modtager til kommende skoleår 116 elever i 0. klasse på Funder og 16 

elever i Kragelund. 
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Det betyder at vi pt arbejder på en løsning for at huse de ekstra klasser i 

skolen på den mindst forstyrrende måde og vi tænker bl.a. i løsninger med at 

placere pavilloner til en årgang med færre klasser under hensyntagen til både 

afstanden til resten af afdelingens klasser, samt under hensyntagen til hvor det 

forstyrrer både byggeri af etape 3 samt anlæggelse af vores udeområder 

mindst muligt. 

 

Evaluering af projektuger samt ønsker til det nye skoleår 

 

19.00 - 19.15 

 

På mødet vil vi gennemgå de fire projektuger samt det indhold, der har været 

arbejdet i år.  

Har bestyrelsen andre ønsker i forhold til kommende skoleår?  

 

Referat: 

 

Danmarksindsamlingen var en stor succes, og eleverne var engagerede. Til 

åbent hus arrangementet var der rigtig mange steder at besøge over hele 

skolen og en livligt mylder frem og tilbage for at finde ud af, hvad der foregik 

hvor. 

 

Det er generel vigtigt at nogle projektuger ender med noget som hele skolen 

er fælles om, ligesom forældre er glade for at skolen åbner huset så man som 

forældre har lejlighed til at komme og se, hvad eleverne har arbejdet med. 

 

Der er enighed om at 4 årlige projektuger er et passende antal.  

 

Kvalitetsprogram for folkeskolen (opstart på program og planlægning) 

(O/B) for 2025/2026  

19.15 - 20.25 

 

Fortsættelse fra sidste møde (opfølgning og intro fortsat fra sidste møde)  

Bestyrelsen skal på mødet udarbejde beslutning i forhold til nedenstående 

punkter i Kvalitetsprogrammet  

• Karakterer i 6. og 7. klasse (nej tak) 

• Forældrevalgt repræsentant til skoleudviklingssamtalen 

• Eksternt medlem af bestyrelsen 

• Bevægelse i skolen 
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Referat:  

• Bestyrelsen ønsker ikke, at elever i 6. og 7. klasse skal have karakterer. 

• Skolebestyrelsen ønsker meget gerne at en forældrevalgt repræsentant 

(gerne flere) deltager i skoleudviklingssamtalen 

• Der ønskes ikke i første omgang, at der vælges et eksternt medlem til 

bestyrelsen, men at denne beslutning jo kan omgøres, hurtigt, hvis der 

en dag viser sig at være en oplagt kandidat eller at der opstår et behov 

for nogle særlige kompetencer i bestyrelsen. 

Bestyrelsen ønsker i stedet fremadrettet i meget højere grad at benytte 

muligheden for løbende at invitere gæster med på bestyrelsesmøderne, 

som det nu passer ift. temaerne i årshjulet mv.  

• Bestyrelsen ønsker at fastholde den allerede udarbejdede 

bevægelsespolitik, som ligger på skolens hjemmeside, og som ligesom 

andre politikker og principper, jævnligt genbesøges af bestyrelsen og 

skolens ledelse. 

 

Evt. 

20.25 – 20.30 

 

Referat: 

Intet til eventuelt 

 

Forslag til kommende bestyrelsesmøde 

 

Referat:  

• Der ønskes en drøftelse om frivilligt arbejde og bruges af frivillige 

foreninger mv. på skolen.  

• Et bestyrelsesmedlem ønsker at vi på et kommende bestyrelsesmøde 

genbesøger rammerne for elevernes sprogbrug på skolen. 

 

 

Godkendelse af referat 

 

Frist for indsigelser til referat er 7 dage fra udsendelsesdagen. Herefter 

godkendes referatet automatisk. 

 

Referat udsendt d. 21.3.2025 og dermed godkendt d. 28.3.2025 
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